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  - Mislim da te dve vrste gledanja na kalendar ne treba odvajati. Do sada smo navikli ovako,
puno vremena već  slavimo sve na taj način i ne vidim razlog da se sada išta menja. Treba
poštovati svačiju veru i praznik i sve ostaviti kako jeste.  

 1 / 1


